

Bewerbung / Application

0 Sommerausstellung /deadline summer exhibition: 31.Januar

0 Winterausstellung / deadline winter exhibition: 30.September

Name Atelier Company	
Name last name	
Vorname first name	
Adresse Adress	
Land Country	
Telefon Phone	
Mobiltelefon Mobile phone	
e-mail	
Webadresse Webadress	
Gewerk kind of art	

Ich bewerbe mich für die Teilnahme zu der Ausstellung in der Galerie Quadrados in Bad Doberan / I apply for the exhibition named:

-
- 1) Das Formular bitte ausfüllen und die Bewerbungsgebühr von 45 Euro zahlen an [paypal.me/klimmey](https://www.paypal.com/merchot/?x=1&from=paypalme&to=klimmey) - keine Rückerstattung
 - 2) Per Mail 1-max. 5 Fotos von Arbeiten mit Titel und Größe senden, die ausgestellt werden sollen (bitte keine Originale und keine allgemeinen Portfolios).
 - 3) Den Termin abwarten - wir veröffentlichen die Teilnehmenden ca. 1 Woche nach dem Einreichungstermin.

Das Quadrados lädt dich ein, für die nächste Gemeinschaftsausstellung deine Bewerbung einzureichen. Die Art der Arbeiten oder die Stilrichtung sind nicht vorgegeben, müssen aber zu Thema passen. Die Galerie wählt aus den Bewerbungen und unterstützt die Künstler:innen während der Ausstellung. Die gewählten Künstler:innen werden benachrichtigt etwa 1 Woche nach Deadline. Es gibt keine weiteren Ausstellungskosten für die Teilnehmenden, im Falle des Verkaufs während der Ausstellung bekommt die Galerie 50%.

English:

Step 1: fill the form with payment 45 Euro application fee to [paypal.me/Klimmey](https://www.paypal.com/merchot/?xof=1&source=merchot) - no return

Step 2: send us 1 - max. 5 pictures of your artwork with title and size per mail

step 3: wait until sept 30th, than we announce the selected artists here about 1 week after the deadline

Quadrados invites artists to submit artwork for an opportunity to participate in our upcoming Group Exhibition. We are looking for a diverse body of artwork in all mediums and styles, this will be a mixed group show of artwork created by contemporary artists in line with this topic. The gallery will advertise and promote the selected artists for the exhibition. If you are looking for gallery representation and to participate in an Art Show in Europe, submit your art that we may discover your work and present it to the public. We do not charge an exhibition fee to artists to show their work, we select and show artists based on talent. Participating artists in our exhibitions will be announced on our website after the entry deadline and will be notified directly by the gallery about one week after the deadline.

During the exhibition we charge 50% for sold artwork.

Kostenpflichtig bestellen 45 Euro - apply with costs 45 Euro

Datum und Unterschrift / date and signing